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1  SOS! Τους πέντε έφτασαν οι νεκροί από τον φονικό
ιό του Δυτικού Νείλου

Πηγή: ESPRESSO Σελ.: 6 Ημερομηνία
έκδοσης:

17-08-2018

Κυκλοφορία: 8330 Επιφάνεια: 342.37 cm² Αρθρογράφος:

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ, ΥΓΕΙΑ_ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

SOS! Tous πέντε έφτασαν οι νεκροί 
από τον φονικό ιό του Δυτικού Νεϊϋου

Αλλοι δύο άνθρωποι έχασαν τη μάχη για τη ζωή, 
υποκύπτοντας στις επιπλοκές που τους προκά- 
λεσε η λοίμωξη του ιού του Δυτικού Νείλου, 
όπως προκύπτει από τα στοιχεία που έδωσε στη 
δημοσιότητα το Κέντρο Ελέγχου Λοιμώ
ξεων και Πρόληψης Νοσημάτων.

Πλέον, τα θύματα από τον 
φονικό ιό, που μεταδίδεται μέ
σω των κουνουπιών, έφτα
σαν τα πέντε και ήταν όλα 
πάνω από 70 ετών. Πιο συ
γκεκριμένα, από τις αρχές 
του 2018 έως χθες το πρωί εί
χαν διαγνωστεί 77 κρούσματα 
λοίμωξης από τον ιό του Δυτικού 
Νείλου, εκ των οποίων τα 62 παρου
σίασαν εκδηλώσεις από το κεντρικό νευ
ρικό σύστημα (εγκεφαλίτιδα ή/και μηνιγγίτιδα ή/ 
και οξεία χαλαρή παράλυση) και 15 είχαν ήπιες 
εκδηλώσεις (εμπύρετο νόσημα).

Εχουν καταγραφεί πέντε θάνατοι ασθενών 
με λοίμωξη από τον ιό και εκδηλώσεις από το 
κεντρικό νευρικό σύστημα. Από τα 77 κρούσμα
τα (πλην των πέντε που έχασαν τη ζωή τους), οι 

15 ασθενείς νοσηλεύονται εκτός Εντα
τικής, οι επτά στην Εντατική, άλλοι 

τέσσερις δεν νοσηλεύθηκαν, 
ενώ οι 46 έχουν λάβει εξιτή
ριο από το νοσοκομείο.

Τα περισσότερα κρού
σματα (συνολικά 12) έχουν 
καταγραφεί στον Δήμο Με- 

γαρέων και άλλα οκτώ στον 
Δήμο Ελευσίνας. Υπενθυμί

ζεται ότι η ΠΟΕΔΗΝ έκρουσε 
προ ημερών τον κώδωνα του κιν

δύνου για την ανησυχητική εξάπλωση 
του ιού στις περιοχές της Αττικής, ενώ επέρ- 
ριψε ευθύνες στην κυβέρνηση αλλά και στην 
Περιφέρεια.
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1  ηύ (Of ri - ίο... ιίποι
Πηγή: KONTRANEWS Σελ.: 2 Ημερομηνία

έκδοσης:
17-08-2018

Κυκλοφορία: 2650 Επιφάνεια: 116.39 cm² Αρθρογράφος:

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ, ΥΓΕΙΑ_ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ηύ (Of ri - ίο... ιίποι
■ ΚΑΜΙΑ φορά τα νούμερα αποτυπώνουν

Ρ
 και τις προθέσεις. Παράδειγμα η ΠΟΕΔΗΝ 

(Πανελλήνια Ομοσπονδία Εργαζομένων 
Δημοσίων Νοσοκομείων) η οποία διοι- 

κείται εδώ και χρόνια από «πράσινους» και 
«γαλάζιους» (ΠΑΣΚΕ-ΔΑΚΕ) συνδικαλιστές. 

Όπως χαρακτηριστικά ανέφερε ο Π. Παντέλης 
(μέλος της Εκτελεστικής Γραμματείας), οι παρεμ

βάσεις και οι στοχεύσειςτης Ομοσπονδίας φαίνονται

από τα δελτία Τύπου που εξέδωσε την περίοδο 2010- 
2014.Όταν δηλαδή έκλεισαν δεκάδες Κέντρα Υγεί
ας, μπήκαν σε διαθεσιμότητα 1.600 υπάλληλοι, διώ- 
χθηκαν 2.500 γιατροί από την Πρωτοβάθμια, η ομο
σπονδία είχε βγάλει μόλις 57 σελίδες δελτία Τύπου. 
Ε, λοιπόν στην περίοδο από το 2015 και μετά οι ανα
κοινώσεις και τα δελτία Τ ύπου ξεπερνούν τις 2.000 
σελίδες, φυσικά κατά της κυβέρνησης. Τίποτα όμως 
για NOVARTIS και ΚΕΕΛΠΝΟ.
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1  Αλλοι δύο άνθρωποι «έσβησαν» από τον ιό του
Δυτικού Νείλου

Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 15 Ημερομηνία
έκδοσης:

17-08-2018

Κυκλοφορία: 8215 Επιφάνεια: 213.0 cm² Αρθρογράφος:

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ, ΥΓΕΙΑ_ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Αλλοι δύο άνθρωποι «έσβησαν» από τον ιό του Δυτικού Νείλου
ΑΚΟΜΗ δύο άνθρωποι έχασαν τη ζωή τους από 
επιπλοκές που τους προκάλεσε η λοίμωξη του ιού 
του Δυτικού Νείλου, όπως προκύπτει από τα στοι
χεία που έδωσε στη δημοσιότητα το Κέντρο 
Ελέγχου Λοιμώξεων και Πρόληψης Νοσημά
των (ΚΕΕΛΠΝΟ). Πλέοντα θύματα από τον φο
νικό ιό που μεταδίδεται μέσω των κουνουπιών ανέρ
χονται σε πέντε, όλα άνω των 70 ετών.

Ειδικότερα από την αρχή της περιόδου 2018 ως 
χθες το πρωί είχαν διαγνωστεί 77 κρούσματα λοίμω
ξης από τον ιό του Δυτικού Νείλου, εκ των οποίων 
τα 62 παρουσίασαν εκδηλώσεις από το κεντρικό νευ
ρικό σύστημα (εγκεφαλίτιδα ή/και μηνιγγίτιδα ή/και 
οξεία χαλαρή παραλυση) και 15 είχαν ήπιες εκδαλώ- 
σεις (εμπύρετο νόσημα). Εχουν καταγραφεΐ πέντε θά
νατοι ασθενών με λοίμωξη από τον ιό και εκδαλώσεις
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από το κεντρικό νευρικό σύστημα. Από τα 77 κρού
σματα (πλην των πέντε που έχασαν τη ζωή τους) οι 
15 ασθενείς νοσαλεύονται εκτός Εντατικής, οι επτά 

στην Εντατική, άλλοι τέσσε- 
χου Δυτικού Νείλου ® ρις δεν νοσαλεύτηκαν, ενώ 

οι 46 έχουν λάβει εξιτήριο 
από το νοσοκομείο. Τα περισσότερα κρούσματα (συ
νολικά 12) έχουν καταγραφεί στον Δήμο Μεγαρέων 
και ακόμα οκτώ στον Δήμο Ελευσίνας. Υπενθυμί
ζεται ότι η ΠΟΕΔΗΝ έκρουσε προ ημερών τον κώ
δωνα του κινδύνου για την ανησυχητική εξάαλω- 
ση του ιού σης περιοχές της Αττικής, ενώ επέρριψε 
ευθύνες στην κυβέρνηση αλλά και την Περιφέρεια.

Το πρωτοσέλιδο της «δημοκρατίας» στις 14 Αύγουστον
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1  Πατούλης εναντίον ούρου για τον ιό των
κουνουπιών!

Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΟΣ ΤΥΠΟΣ Σελ.: 14 Ημερομηνία
έκδοσης:

17-08-2018

Κυκλοφορία: 6345 Επιφάνεια: 865.51 cm² Αρθρογράφος:

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ, ΥΓΕΙΑ_ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

<<<<<
LU

Η ΚΕΔΕ ΖΗΤΑ ΑΠΟ ΤΗΝ ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑ ΝΑ ΔΩΣΕΙ ΑΠΑΝΤΗΣΕΙΣ ΓΙΑ ΤΑ ΜΕΤΡΑ ΠΟΥ ΕΧΕΙ ΛΑΒΕΙ

«Ποια χρονική 
περίοδο έγιναν οι 
ψεκασμοί και πότε 
ολοκληρώθηκαν;», 
ρωτάει ο πρόεδρος 
της ΚΕΔΕ Γιώργος 
Πατούλπς την 
περιφερειάρχη 
Ρένα Δούρου.^

ifj.l η #*·*·?/ } ή j VS i \μ·\

ΜΤ ΠΕΐΡΛ,η

ΠατούΑικ εναντίον Δούρου 
για τον ιό των κουνουπιών!
Μ

αίνεται η κόντρα ανάμεσα 
σε ΚΕΔΕ και Περιφέρεια 
Αττικής για τον ιό του Δυ
τικού Νείλου, ο οποίος έχει στοιχίσει 

ήδη τη ζωή σε 5 ανθρώπους. Σύμ
φωνα με το ΚΕΕΛΠΝΟ, κατέληξαν 
δύο ακόμα ασθενείς ενώ από τις 
αρχές του 2018 μέχρι χθες το πρωί 
είχαν διαγνωστεί 77 κρούσματα λοί
μωξης από τον ιό του Δυτικού Νεί
λου, έκτων οποίων τα 62 παρουσί
ασαν εκδηλώσεις από το Κεντρικό 
Νευρικό Σύστημα (εγκεφαλίτιδα ή 
μηνιγγίτιδα ή οξεία χαλαρή παράλυ
ση) και 15 είχαν ήπιες εκδηλώσεις 
(εμπύρετο νόσημα).

Από τα 77 κρούσματα, πλην των 
πέντε που έχασαν τη ζωή τους, οι 15 
ασθενείς νοσηλεύονται εκτός εντα
τικής, οι 7 στην εντατική, άλλοι 4 
δεν νοσηλεύθηκαν, ενώ οι 46 έχουν 
λάβει εξιτήριο από το νοσοκομείο. 
Τα περισσότερα κρούσματα, και 
συγκεκριμένα 1 2, έχουν καταγρά
φει στο Δήμο Μεγαρέων και 8 στο 
Δήμο Ελευσίνας. Επίσης, 5 κρού
σματα έχουν καταγραφεί στο Δήμο 
Κορδελιού - Ευόσμου της Θεσσα
λονίκης και άλλα 5 κρούσματα στο 
Δήμο Αλεξάνδρειας Ημαθίας.Την 
κρισιμότητα της κατάστασης επιση-

D ΜΑΡΙΝΑ ΞΥΠΝΗΤΟΥ
mxipnitou@e-typos.com

μαίνει εκ νέου η ΚΕΔΕ με ανακοίνω
σή της, επιρρίπτοντας ευθύνες στην 
περιφέρεια η οποία αρνείται περίτε
χνα να απαντήσει σε συγκεκριμένα 
ερωτήματα. Σύμφωνα λοιπόν με την 
ΚΕΔΕ, «η Περιφέρεια Αττικής με τις 
παραλείψεις και τα λάθη της άφησε 
εκτεθειμένους τους πολίτες και τους 
επισκέπτες της Αττικής με συνέπεια 
να υπάρχει τεράστιος κίνδυνος για 
τη δημόσια υγεία και να δημιουρ- 
γηθεί ισχυρό πλήγμα στον τουρι
σμό». Οπως αναφέρει στη σχετική 
ανακοίνωση, «η αύξηση των κρου
σμάτων του ιού του Δυτικού Νείλου 
καθώς και η ένταξη συγκεκριμένων 
δήμων της Περιφέρειας Αττικής σε 
καθεστώς επιτήρησης θα έπρεπε να 
φέρει προ των ευθυνών την Περιφέ
ρεια Αττικής». Υπενθυμίζεται πως η 
ΚΕΔΕ ζητά απαντήσεις για τα εξής 
ερωτήματα:

ΊΠοια χρονική περίοδο έγιναν οι 
ψεκασμοί και πότε ολοκληρώθη
καν; Σύμφωνα με τους επιστήμονες 

οι ψεκασμοί πρέπει να γίνονται τους 
μήνες Μάρτιο και Απρίλιο και όχι αρ
γότερα, όπως ισχυρίζονται κάποιοι,

γιατί θα είναι αναποτελεσματικοί.

2 Πόσα χρήματα διατέθηκαν για 
τους ψεκασμούς και πώς κατα- 
νεμήθηκαν στις περιοχές της Αττι

κής;
Ελέγχεται η αποτελεσματικότατα 
των προγραμμάτων που εφαρ

μόζονται στην Αττική από εξειδικευ- 
μένους επιστήμονες;

4Προηγήθηκε, όπως έπρεπε, σχο
λαστική χαρτογράφηση όλων 
των εστιών πολλαπλασιασμού των 

κουνουπιών, δηλαδή ρέματα, πάρκα, 
φρεάτια και όπου υπάρχουν στάσι
μα νερά, κυρίως εντός των αστικών 
ιστών;

5 Εχει μεριμνήσει η Περιφέρεια 
Αττικής για τεχνικά κλιμάκια τα 
οποία θα ελέγχουν την πορεία των

Ο i0s ίου Δυτικού 
Νείλου έχει στοιχίσει 
ήδη τη ζωή σε 5 
συνανθρώπου 
pas, ενώ μέχρι xGes 
είχαν διαγνωστεί 77 
κρούσματα
----------- ΝΙ------

ψεκασμών και θα επαναπροσδιορί
ζουν τις παραμέτρους έτσι ώστε να 
είναι στοχευμένη η αντιμετώπιση 
του προβλήματος;

Από την πλευρά της πάντως η Πε
ριφέρεια Αττικής, αφού πρώτα εκτό
ξευσε πυρά προς την ΠΟΕΔΗΝ -η 
οποία κρούει το τελευταίο διάστημα 
τω κώδωνα του κινδύνου- ανέφερε 
ότι δημιουργεί ψευδείς εντυπώσεις 
παρά τα ιατρικά δεδομένα. Κατά 
την περιφέρεια πάντως, υλοποιεί
ται όπως και τα τελευταία χρόνια 
πρόγραμμα κουνουποκτονιών, με 
ψεκασμούς από εδάφους και αέρος, 
οι οποίοι διενεργούνται από τις Δι
ευθύνσεις Υγειονομικών Ελέγχων 
και Περιβαλλοντικής Υγιεινής, από 
τον Μάρτιο έως τον Νοέμβριο, με 
εγκεκριμένα φάρμακα, τα οποία 
προτείνει το υπουργείο Αγροτικής 
Ανάπτυξης και Τροφίμων, σε οικο
λογικά προστατευόμενες περιοχές 
και σε περιαστικές εστίες ανάπτυξης 
(ρέματα, εκβολές αγωγών όμβριων, 
άλση, φυσικά συστήματα και υγρό- 
τοποι) όλων των δήμων.

Οπως επισημαίνει, μέχρι στιγ
μής έχουν διενεργηθεί 8 κύκλοι - 
εφαρμογές στις επιλεχθείσες περι
οχές ενώ στις περιοχές της Δυτικής

Αττικής, Πειραιά και Νήσων έχουν 
διενεργηθεί 9 κύκλοι. «Ενδεικτικά 
αναφέρουμε ότι στην Περιφερειακή 
Ενότητα Δυτικής Αττικής από τις αρ
χές Απριλίου μέχρι και σήμερα έχουν 
ήδη πραγματοποιηθεί οκτώ επίγειοι 
ψεκασμοί φέτος.

Παράλληλα πραγματοποιούνται 
έκτακτες δράσεις και στο ευρύτερο 
αστικό κομμάτι του Δήμου Μεγάρων 
όπου εμφανίστηκαν κρούσματα του 
ιού», τονίζει χαρακτηριστικά η ανα
κοίνωση.

Σύμφωνα με την περιφέρεια, σε 
εξέλιξη είναι ο όγδοος κύκλος ψεκα
σμών σε ρέματα της Περιφερειακής 
Ενότητας Βόρειας Αθήνας. Παράλ
ληλα, «έχουν εκδοθεί και αναρτη- 
θεί οδηγίες προς τους πολίτες για 
τα ατομικά μέσα προστασίας που 
πρέπει να λαμβάνονται για τον πε
ριορισμό των εστιών αναπαραγω
γής που υπάρχουν στις κατοικίες. 
Εχουν ενημερωθεί οι δήμοι, ιδιαι
τέρως στις περιοχές όπου έχουν εμ- 
φανισθεί κρούσματα από του ιό του 
Δυτικού Νείλου για να ξεκινήσουν 
προνυμφοκτονίες και υπολειμματι- 
κοί ψεκασμοί σε επικίνδυνα σημεία 
(εντός αστικού ιστού αρμοδιότητας 
των δήμων)», καταλήγει. ■
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1  «Σάουνα» τα ιατρεία του ΠΕΔΥ στον Βόλο Α και
ασφαλισμένοι

Πηγή: ΤΑΧΥΔΡΟΜΟΣ ΤΗΣ
ΜΑΓΝΗΣΙΑΣ

Σελ.: 11 Ημερομηνία
έκδοσης:

17-08-2018

Κυκλοφορία: 0 Επιφάνεια: 233.17 cm² Αρθρογράφος:

Θέματα: ΥΓΕΙΑ_ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

«Σάουνα» τα ιατρεία του ΠΕΔΥ στον Βόλο
Ευτυχώς που υπάρχουν οι ανεμιστήρες που αγόρασαν οι γιατροί και οι νοσηλευτές ρεφενέ

Α
σθενείς και ασφαλισμένοι 
στα ιατρεία της οδού Ξενο- 
φώντος του πρώην ΠΕΔΥ 
κυριολεκτικά «βράζουν > το τελευ

ταίο διάστημα, με την κατάσταση 
να είναι αφόρητη για γιατρούς, νο
σηλευτές και ασφαλισμένους.

Στα περισσότερα ιατρεία δεν υπάρ
χουν κλιματιστικά. Ορισμένοι γιατροί, 
νοσηλευτές και διοικητικοί υπάλληλοι 
έχουν πληρώσει από την τσέπη τους 
για να αγοράσουν ανεμιστήρες και επι- 
δαπέδια μηχανήματα ψύξης, σε συν
θήκες ωστόσο υψηλών θερμοκρα
σιών η κατάσταση είναι αποπνικτική.

Τα περισσότερα μηχανήματα στους 
διαδρόμους του ισογείου καιτωνδύο 
ορόφων όπου στεγάζονται ιατρεία, 
είτε είναι χαλασμένα, είτε δεν λει- 
τουργούνδιότι δεν έγινε έγκαιρα συν
τήρηση λόγω έλλειψης κονδυλίων.

Ασφαλισμένοι ταλαιπωρούνται πε- 
ριμένοντας στην αναμονή να εξετα
στούν, υποφέροντας ταυτόχρονα και 
από τη ζέστη.

Στις έντονες διαμαρτυρίες τους ια
τρικό και νοσηλευτικό προσωπικό το 
μόνο που μπορεί να εκφράσει είναι

«θάλαμος αερίων» τα ιατρεία του ΠΕΔΥ στον Βόλο και τη Νέα Ιωνία, αφού η μόνη όαση δροσιάς 
προέρχεται απά ανεμιστήρες που αγόρασαν οι γιατροί και οι νοσηλευτές από την τσέπη τους

κατανόηση καθώς το πρόβλημα δεν 
προέκυψετώρα.Σύμφωνα με πληρο
φορίες υπηρεσιακών παραγόντων 
του ΠΕΔΥ που ρωτήθηκαναπό τον ΤΑ
ΧΥΔΡΟΜΟ, τα τελευταία τρία χρόνια 
έχουν αποσταλεί στην 5η ΥΠ Ε επανει
λημμένους έγγραφα αιτήματα ώστενα 
αντιμετωπιστεί το πρόβλημα της θέρ
μανσης τον χειμώνα και του κλιματι
σμού το καλοκαίρι. Οι παρεμβάσεις 
που έγιναν ήταν αποσπασματικές και 
δεν έλυσαν το πρόβλημα.
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1  Οι ΤΟΜΥ δεν λειτουργούν δυστυχώς σε κάθε
γειτονιά

Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΙΑ ΤΗΣ ΛΑΡΙΣΑΣ Σελ.: 5 Ημερομηνία
έκδοσης:

17-08-2018

Κυκλοφορία: 0 Επιφάνεια: 318.53 cm² Αρθρογράφος:

Θέματα: ΥΓΕΙΑ_ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Οι ΤΟΜΥ δεν λειτουργούν 
δυστυχώς σε κάθε γειτονιά...
ΚΩΣΤΑΣ ΓΙΑΝΝΑΚΟΠΟΥΛΟΣ
ΓΙΑ ΔΙΑΦΗΜΙΣΤΙΚΟ ΣΠΟΤΤΟΥ ΥΠ. ΥΓΕΙΑΣ

Αναφορικά με to διαφημιστικό τηλε
οπτικό μήνυμα tou Υπ. Υγείαε, που 
προβάλλεται αυτή tnv περίοδο από ta 
κανάλια και «ενημερώνει» tous πολί- 
τεε για tis Τοπικέε Μονάδεε Υγείαε (ΤΟ- 
ΜΥ) και γενικότερα για tn νέα Πρωτο- 
βάθμια Φροντίδα Υγείαε (ΠΦΥ), όπωε 
αυιή λειτουργεί από tnv 1η Αυγού- 
crtou με tov θεσμό tou οικογενειακού 
γιατρού, ο πρόεδροε tou Ιατρικού 
Συλλόγου Λάρισαε και αντιπρόεδροε 
tou ΠΙΣ κ. Κων. Γιαννακόπουλοε σε 
δήλωσή tou αναφέρει ta εξήε: 
«Πρώτον, ο ισχυρισμόε tou Υπουργεί
ου ότι "Οι ΤΟΜΥ λεΐΐουργούν σε κάθε 
γειτονιά" είναι κάθε άλλο παρά αλη- 
θήε, καθόσον ο ίδιοε ο Γραμμαΐέαε τηε 
ΠΦΥ κ. Βαρδαρόε δήλωσε πρόσφατα 
ότι περίπου 100 ΤΟΜΥ λειτουργούν 
σε ολόκληρη tnv Ελλάδα, με στόχο 
μέχρι to ΐέλοε tou 2018 να φθάσουν 
τιε 120, από τιε 239 που είναι atov σχε
δίασμά.
Προφανώε κάποιοι oto υπουργείο ξέ- 
χασαν ti θα πει γειτονιά.
Δεύτερον, καλούν τουε πολίτεε να εγ- 
γραφούν σε οικογενειακό γιατρό (Πα
θολόγο ή Γενικήε Ιατρικήε ή Παιδία
τρο), tn στιγμή που γνωρίζουν καλύ
τερα απ' tov καθένα μαε ότι οι γιατροί 
autoi είναι σχεδόν ανύπαρκτοι και 
«αόρατοι».
Ούτε οι ΤΟΜΥ και τα Κέντρα Υγείαε εί
ναι στελεχωμένα (χώρια δε που οι συ
νάδελφοι εκεί έχουν προσφύγει στη 
δικαιοσύνη για to υποχρεωτικό «φόρ
τωμα» των νέων καθηκόντων του οι
κογενειακού γιατρού απ' τιε ΥΠΕ και 
το Υπ.Υγείαε), αλλά ούτε και ο αριθμόε 
των συμβεβλημένων με τον ΕΟΠΥΥ 
επιτρέπει τέτοιαε έκτασηε εγγραφέε. 
Άρα με δύο λόγια, κοροϊδεύουν και 
παραπλανούν τον κόσμο.
Τρίτον, σε πρόσφατο άρθρο του συν
τονιστή ΕΚΕΠΕ Υγείαε του ΣΥΡΙΖΑ, που 
δημοσιεύθηκε στην εφημερίδα "Αυ
γή", δεχθήκαμε «επίθεση» σαν Ιατρι- 
κόε Σύλλογοε Λάρισαε, για τιε απόψειε 
μαε περί ΠΦΥ. Προφανώε ενόχλησε η 
αποτύπωση από μέρουε μαε τηε σκλη- 
ρήε πραγματικότηταε και θορύβησε η

επισήμανσή μαε ότι αρχίζει έναε νέοε 
γολγοθάε για τουε ασφαλισμένουε του 
ΕΟΠΥΥ και μια πλήρωε απαξιωτική πε- 
ρίοδοε για τουε γιατρούε.
Τέταρτον, ο Ιατρικόε Σύλλογοε Λάρι
σαε είναι θεσμικό όργανο και σύμβου- 
λοε τηε Πολιτείαε σε θέματα υγείαε δια 
τηε συμμετοχήε μαε στον Π.Ι.Σ. Ποτέ 
μέχρι σήμερα δεν ασκήσαμε κριτική 
σε κόμματα παρά μόνον σε πολιτικέε 
υγείαε, γιατί πιστεύουμε ακράδαντα 
στο ακηδεμόνευτο και μη κομματικο
ποιημένο ιατρικό κίνημα, το οποίο 
συνθέτει προτάσειε μέσα από την πο
λιτικοποίησή του. Για τον ίδιο λόγο, 
είναι τουλάχιστον άκομψο να δεχόμα
στε τέτοιεε βολέε, που άλλωστε εκπο
ρεύονται εκ του πονηρού.
Πέμπτον, αυτοί που υπεραμύνονται 
σήμερα τον ιδεοληπτικό και ξεπερα
σμένο θεσμό του οικογενειακού για
τρού, με τιε παραπομπέε στουε άλλουε 
ειδικούε γιατρούε, τα εργαστήρια και 
τα νοσοκομεία του ιδιωτικού και δη
μοσίου τομέα, την 1-1-2019 δεν θα ξέ
ρουν πού να κρυφτούν.
Όχι μόνο γιατί ναυάγησαν την ΠΦΥ, 
αλλά κυρίωε γιατί δεν είπαν την αλή
θεια στουε πολίτεε, ότι όλα αυτά νο
μοθετήθηκαν για να εμποδιστεί η 
ελεύθερη πρόσβασή τουε στιε υπηρε- 
σίεε υγείαε και έτσι να εξοικονομηθεί 
ένα τεράστιο ποσό για το ταμείο υπερ- 
πλεονασμάτων, που θα «ζεστάνει» τιε 
τσέπεε των δανειστών».
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1  Σε δεύτερη μοίρα οι ανάγκες των νησιωτών
Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 8 Ημερομηνία

έκδοσης:
17-08-2018

Κυκλοφορία: 2300 Επιφάνεια: 661.26 cm² Αρθρογράφος:

Θέματα: ΥΓΕΙΑ_ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΛΗΜΝΟΣ

Σε δεύτερη μοίρα οι ανάγκες των νησιωτών
Περιοδεία του βουλευτή του ΚΚΕ Σταύρου Τάσσου στο νησί

Από τη συζήτηση με τους εργαζόμενους στο δήμο Λήμνου

Π
εριοδεία στη Λήμνο πραγμα
τοποίησε την περασμένη βδο
μάδα ο βουλευτής του ΚΚΕ 
Σταύρος Τάσσος μαζί με κλι
μάκιο της Τομεακής Επιτροπής Λή
μνου του Κόμματος.

Στη διάρκεια της περιοδείας ανα- 
δείχθηκαν τα πολύ μεγάλα προβλή
ματα με τα οποία βρίσκονται αντι
μέτωποι οι εργαζόμενοι και τα λαϊ
κά στρώματα του νησιού, ως συνέ
πεια της αντιλαϊκής πολιτικής.

Το κλιμάκιο του ΚΚΕ αρχικά είχε 
συναντήσεις με τον δήμαρχο Λήμνου 
και με τους εργαζόμενους στις υπη
ρεσίες του δήμου. Από τις συζητή
σεις αναδείχθηκαν τα ζητήματα της 
κρατικής υποχρηματοδότησης του 
δήμου, με αποτέλεσμα να έχει σή
μερα σοβαρό έλλειμμα στον προϋ
πολογισμό, αλλά και της έλλειψης 
σε μόνιμο προσωπικό, που φτάνει 
μόλις στο 30% του συνόλου των 
εργαζομένων στο δήμο. Οπως εί
παν οι εργαζόμενοι, σοβαρές είναι 
οι ελλείψεις τόσο σε εργατοτεχνι- 
κό προσωπικό όσο και στις υπηρε
σίες της πολεοδομίας και των μη
χανικών, όπου λείπουν σημαντικά 
τμήματα, όπως αυτά των μελετών 
και των κατασκευών. Τέθηκε επί
σης το θέμα της κατασκευής κτι
ρίου στο οποίο θα συστεγάζονται 
όλες οι υπηρεσίες του δήμου, που 
σήμερα είναι διασκορπισμένες σε 
όλη τη Μύρινα, με αποτέλεσμα την 
ταλαιπωρία των δημοτών αλλά και 
των εργαζομένων στο δήμο.

Ο βουλευτής του ΚΚΕ είπε ότι τα 
προβλήματα που αναφέρθηκαν έ
χουν ως αιτία τις αντιλαϊκές πολιτι
κές της Ευρωπαϊκής Ενωσης, των 
κυβερνήσεων και του κεφαλαίου, 
που, εκτός των άλλων, έχουν με
τατρέψει την Τοπική Διοίκηση σε 
μακρύ χέρι της εκάστοτε κυβέρ
νησης, με αυξημένες αρμοδιότη
τες αλλά χωρίς την κρατική χρη
ματοδότηση, και με κατεύθυνση να 
λειτουργούν με βάση τους φόρους 
και τα ανταποδοτικά τέλη που επι
βάλλουν στους δημότες. Αυτή είναι 
και η ουσία του σχεδίου «Κλεισθέ
νης», πρόσθεσε ο Στ. Τάσσος, και 
όχι η απλή αναλογική στις δημοτι
κές εκλογές, που προβάλλεται α

ποπροσανατολιστικά από κυβέρνη
ση και κόμματα του κεφαλαίου. Το 
ΚΚΕ ψήφισε την απλή αναλογική, 
αλλά ενημερώνει και τους εργαζό
μενους ποιο είναι το κύριο που θέ
λουν να πετύχουν με το νόμο αυτό.

Ο δήμαρχος του νησιού μετέφε
ρε στον βουλευτή του ΚΚΕ τα πα
ράπονα των επαγγελματοβιοτεχνών 
του νησιού για τον αυταρχικό τρόπο 
με τον οποίο έγινε έλεγχος από την 
Επιθεώρηση Εργασίας σε ορισμέ
νες επιχειρήσεις του νησιού, και ό
τι λειτούργησε ως φοροεισπρακτι- 
κός μηχανισμός, κυρίως για τις μι
κρές επιχειρήσεις.

Μεγάλες ελλείψεις 
σε Υγεία · Πρόνοια

Κατά την επίσκεψη του Στ. Τάσ
σου στο υποκατάστημα του ΕΦΚΑ 
στη Μύρινα, από τους εργαζόμε
νους τέθηκε ξανά το πρόβλημα με 
την υποβάθμιση της υπηρεσίας σε 
αποκεντρωμένη υπηρεσία του ΕΦ
ΚΑ Μυτιλήνης, στην οποία επιμέ
νει η κυβέρνηση, παρά τις αντιδρά
σεις των εργαζομένων και των κα
τοίκων. Η υποβάθμιση αυτή θα ση- 
μάνει μείωση του προσωπικού και 
των αρμοδιοτήτων και ταλαιπωρία 
των κατοίκων, που θα αναγκάζονται

να μετακινούνται στη Λέσβο για τις 
ασφαλιστικές τους υποθέσεις. Επί
σης, τέθηκε το χρόνιο πρόβλημα της 
έλλειψης λειτουργίας εξεταστικής 
επιτροπής ΚΕΠΑ στη Λήμνο, με α
ποτέλεσμα να μπαίνουν σε έξοδα 
και ταλαιπωρία όσοι δικαιούνται και 
αυτά τα πετσοκομμένα από την κυ
βέρνηση προνοιακά επιδόματα.

Στη συνέχεια, το κλιμάκιο του 
ΚΚΕ επισκέφθηκε το νοσοκομείο 
του νησιού, όπου ενημερώθηκε 
από εκπροσώπους του Σωματεί
ου Εργαζομένων και της Ενωσης 
Ιατρών για την κατάσταση που επι
κρατεί σήμερα.

Οι εκπρόσωποι των εργαζομένων 
και των γιατρών ανέδειξαν τις πολύ 
μεγάλες ελλείψεις σε ιατρικό προ
σωπικό και βασικές ειδικότητες, ό
πως χειρουργού, αναισθησιολόγου 
και γυναικολόγου, την έλλειψη κι
νήτρων για να έρχονται γιατροί στο 
νοσοκομείο ενός ακριτικού νησιού, 
με δύσκολες συνθήκες διαβίωσης, 
αλλά και τους πετσοκομμένους μι
σθούς των μόνιμων γιατρών και α
κόμα χειρότερα των επικουρικών, 
τους οποίους καθυστερούν κιόλας 
να τους πληρώσουν.

Στη συνάντηση που είχε στη συ
νέχεια ο βουλευτής του ΚΚΕ με τον 
διοικητή του νοσοκομείου, αλλά

και με την διοικήτρια του Νοσο
κομείου Μυτιλήνης που βρισκόταν 
εκεί, συζητήθηκαν τόσο το ζήτημα 
των ελλείψεων σε ιατρικό προσω
πικό όσο και το ζήτημα της λειτουρ
γίας Μονάδας Εντατικής Θεραπεί
ας (ΜΕΘ) και τμήματος αιμοληψί
ας για την άμεση κάλυψη σε αίμα 
έκτακτων καταστάσεων, που απαι
τούν τα εργατικά σωματεία του νη
σιού. Ο διοικητής του νοσοκομείου 
παρέπεμψε τα αιτήματα για συζήτη
ση με τους φορείς στη μελλοντική 
αναμόρφωση του Οργανισμού του 
νοσοκομείου, όταν το αποφασίσει 
ο υπουργός Υγείας.

Πάντως, οι εργαζόμενοι λένε ό
τι το αίτημα της αναμόρφωσης του 
Οργανισμού του νοσοκομείου έχει 
τεθεί από το 2013 και μέχρι τώρα 
μετατίθεται συνέχεια στις ελληνι
κές καλένδες.

Ο βουλευτής του ΚΚΕ, αφού στά
θηκε στις μεγάλες προσπάθειες των 
γιατρών και των εργαζομένων στο 
νοσοκομείο με τις οποίες αντιμε
τωπίζουν τα περιστατικά, παρά τις 
ελλείψεις, σημείωσε ότι τα προ
βλήματα οφείλονται στο ότι η κυ
βέρνηση δεν βλέπει την Υγεία ως 
κοινωνικό αγαθό, αλλά με τη λογι
κή του «κόστους - οφέλους», όπως 
θέλει το κεφάλαιο, υποχρεώνοντας 
τα νοσοκομεία να λειτουργούν με 
όρους επιχείρησης που θα καλύ
πτουν τις ανάγκες τους σε προσω
πικό και εξοπλισμό από τις πληρω
μές των ασφαλιστικών ταμείων και 
των ασθενών.

Επισκέψεις 
στην Πυροσβεστική 
και στα χωριά 
της περιοχής

Ακολούθως, ο Στ. Τάσσος επισκέ- 
φθηκε την Πυροσβεστική, όπου και 
εκεί προβλήθηκαν οι ελλείψεις σε 
μόνιμο προσωπικό (χρειάζονται του
λάχιστον 5 ακόμα μόνιμοι πυροσβέ
στες), αλλά και σε ατομικό εξοπλι
σμό των πυροσβεστών. Οπως ανα
φέρθηκε, οι πυροσβέστες δεν έ
χουν δεύτερη στολή και αναγκάζο
νται να βάζουν λεφτά από την τσέ

πη τους για να προμηθευτούν τις 
μάσκες που χρειάζονται.

Από την επίσκεψη στον έπαρχο 
του νησιού αναδείχθηκαν οι ελλεί
ψεις σε τεχνικό προσωπικό της Πε
ριφέρειας, αλλά και σε προσωπικό 
και μέσα για να υλοποιηθεί ο μηχα
νισμός Πολιτικής Προστασίας σε πε
ρίπτωση έκτακτης ανάγκης. Επιπλέ
ον, ο έπαρχος τόνισε ότι όλη η νο
μοθεσία στο ζήτημα της Πολιτικής 
Προστασίας είναι προβληματική και 
δεν καλύπτει τις ανάγκες.

Ο βουλευτής του ΚΚΕ και το κλι
μάκιο της ΤΕ Λήμνου επισκέφθηκαν 
ακόμη τα χωριά Ατσική, Αγιος Δη- 
μήτριος, Κορνός, Κοντιάς, Τσιμάν- 
δρια, Πορτιανού, όπου συζήτησαν 
με τους κατοίκους τα προβλήματα 
που αντιμετωπίζουν. Χαρακτηριστι
κή ήταν η εικόνα στις ταβέρνες των 
χωριών, με τον λίγο κόσμο, παρόλο 
που αυτήν την περίοδο η τουριστική 
κίνηση είναι στο αποκορύφωμά της 
και ο αριθμός των επισκεπτών στο 
νησί αυξημένος σε σχέση με πέρυ
σι, όπως αναφέρουν τα στοιχεία του 
Λιμεναρχείου.

Επίσης, μίλησαν με φοιτητές και 
αποφοίτους της πανεπιστημιακής 
Σχολής Επιστήμης, Τροφίμων και 
Διατροφής που λειτουργεί στη Λή
μνο, σχετικά με τις προοπτικές που 
δίνει το πτυχίο της σχολής. Οπως εί
παν, οι μοναδικές περιπτώσεις που 
έχει πιθανότητες κάποιος απόφοι
τος να βρει δουλειά στο αντικείμενο 
της σχολής είναι να συνεχίσει με με
ταπτυχιακό (αν έχει να πληρώσει τα 
δίδακτρα) ή να ψάξει στο εξωτερικό.

Ο βουλευτής του ΚΚΕ, μιλώντας 
στους εργαζόμενους, στους φοιτη
τές και στους κατοίκους του νησιού, 
αλλά και μέσα από συνεντεύξεις που 
έδωσε σε τοπικούς ραδιοφωνικούς 
σταθμούς, είπε ότι το ΚΚΕ θα μετα
φέρει τα προβλήματα και τα αιτήμα
τα στη Βουλή και θα είναι μπροστά 
στους διεκδικητικούς αγώνες, όπως 
πάντα. Τόνισε την ανάγκη για απο
φασιστική συμπόρευση με το ΚΚΕ, 
για αγώνα που στο στόχαστρο θα βά
ζει τη βασική αιτία που προκαλεί ό
λα αυτά τα προβλήματα και η οποία 
δεν είναι άλλη από το καπιταλιστι
κό σύστημα.
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1  ΤΟ ΜΠΡΑ ΝΤΕ ΦΕΡ ΓΙΑ ΤΟ ΥΓΕΙΑ
Πηγή: DEAL NEWS Σελ.: 15 Ημερομηνία

έκδοσης:
17-08-2018

Κυκλοφορία: 0 Επιφάνεια: 195.84 cm² Αρθρογράφος:

Θέματα: ΥΓΕΙΑ_ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΟΙ ΠΡΟΤΑΣΕΙΣ ΣΤΗ Γ.Σ. ΤΗΣ 25/8

σχόμενο κλάδο, ότι η

Βάζει, όμως, και το ζή
τημα ότι δεν έγινε διαγωνισμός, αναφέρο- 
ντας ότι «το προτεινόμενο τίμημα με βάση 
τις απευθείας διαπραγματεύσεις με την 
Hellenic Healthcare, δηλαδή χωρίς να έχει 
προηγηθεί διαγωνιστική διαδικασία, όπως 
θα έπρεπε, υπολείπεται κατά πολύ της πραγ
ματικής αξίας του Υγεία, όπως αυτή αποτυ- 
πώνεται και στη βελτιωμένη πρόταση της Γ. 
Αποστολόπουλος Συμμετοχών, δηλαδή πά
νω από 1 ευρώ/μετοχή». Για να δούμε πώς 
θα εξελιχθούν τα πράγματα...

Πέρα από τις εξελίξεις για το «Ντυνάν», 
το ερχόμενο Σάββατο 25 Αυγούστου έρχε
ται και η ώρα της κρίσιμης Γενικής Συνέ
λευσης της MIG όπου, μεταξύ άλλων, θα λη- 
φθούν και οι αποφάσεις για την «επόμενη 
μέρα» του «Υγεία».

Η Γ.Σ. είχε αναβληθεί μετά από αίτημα 
των μετόχων Jochen Muller, «Deutsche Bank 
AG Frankfurt Clients Α/C» και «Angel Ναυ
τιλιακή,Τουριστική Ξενοδοχειακή Εμπορική 
Α.Ε.» που είχαν θέσει σειρά ερωτημάτων 
σχετικά με τη συμφωνία πώλησης του θε
ραπευτηρίου την οποία έκλεισε, -με σύμ
βουλο τη Rothschild-, η διοίκηση της MIG 
με την Hellenic Healthcare (CVC Capital) και 
την ανακοίνωσε το βράδυ της 5ης Ιουλίου. 
Έτσι στη Γ.Σ. θα κατέβουν δύο «γραμμές». 
Η πρώτη της διοίκησης της MIG για την έγκρι
ση του deal, με τίμημα 0,95 ευρώ/μετοχή, 
δηλαδή 204,4 εκατ. για το 70,38% της ει
σηγμένης στο «Υγεία» και η δεύτερη που αμ
φισβητεί τη σκοπιμότητα της πώλησης. Κι 
αυτό γιατί, όπως αναφέρει το «σχέδιο απο- 
φάσεως», που επικαλείται και σχετικές δη
λώσεις της διοίκησης της MIG, το «Υγεία» 
αποτελεί το σημαντικότερο και πλέον δυ
ναμικό περιουσιακό στοιχείο της εταιρίας σε 
έναν ταχέως αναπτυσσόμενο και πολλά υπο
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1  Επικίνδυνο εφησυχασμό συνεχίζει να καλλιεργεί η
κυβέρνηση

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 1,3 Ημερομηνία
έκδοσης:

17-08-2018

Κυκλοφορία: 2300 Επιφάνεια: 483.86 cm² Αρθρογράφος:

Θέματα: ΥΓΕΙΑ_ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΑΠΕΛΕΥΘΕΡΩΣΗ ΤΩΝ 2 ΕΛΛΗΝΩΝ ΣΤΡΑΤΙΩΤΙΚΩΝ

Επικίνδυνο εφησυχασμό συνεχίζει 
να καλλιεργεί η κυβέρνηση

ΣΕΛ. 3
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1

ΑΠΕΛΕΥΘΕΡΩΣΗ ΤΩΝ 2 ΕΛΛΗΝΩΝ ΣΤΡΑΤΙΩΤΙΚΩΝ

Το «χαβά» του εφησυχασμού 
συνεχίζει η κυβέρνηση
A φορμή για αναζωπύρωση της κυ

βερνητικής προσπάθειας εφησυ
χασμού του λαού για την τουρκι
κή επιθετικότητα, αλλά και για 

τον επικίνδυνο ρόλο των ΗΠΑ - ΝΑΤΟ 
- ΕΕ στην περιοχή και την κλιμάκωση 
των ιμπεριαλιστικών αντιπαραθέσεων 
στις οποίες εμπλέκει την Ελλάδα, έ
δωσε η θετική είδηση της απελευθέ
ρωσης και του επαναπατρισμού των 
δύο Ελλήνων στρατιωτικών που κρα
τούνταν εδώ και πάνω από πέντε μή
νες στις φυλακές της Αδριανούπολης.

Ο ανθυπολοχαγός Αγγελος Μητρε- 
τώδης και ο λοχίας Δημήτρης Κούκλα- 
τζης βρίσκονται ήδη με τις οικογένειές 
τους, ενώ σύμφωνα με πληροφορίες 
δεν θα χρειαστεί να επιστρέφουν στην 
Τουρκία για να δικαστούν (μόνο με την 
κατηγορία της παράνομης εισόδου σε απαγο
ρευμένη στρατιωτική περιοχή), καθώς η διαδι
κασία αυτή θα γίνει ερήμην τους, και εφόσον ε
πιβληθεί ποινή, αυτή δεν θα υπερβαίνει το διά
στημα των 5,5 μηνών που κρατήθηκαν στις φυ
λακές Αδριανούπολης.

Θυμίζουμε ότι οι δύο Ελληνες στρατιωτικοί 
είχαν συλληφθεί από τις τουρκικές αρχές την 
1η Μάρτη, κατά τη διάρκεια περιπολίας στη συ- 
νοριογραμμή σε δασική περιοχή των Καστα
νιών του Εβρου, αφού λόγω των κακών καιρι
κών συνθηκών βρέθηκαν σε τουρκικό έδαφος.

Η κυβέρνηση, κρύβοντας ότι η απελευθέ
ρωση των «2» εντάσσεται στο ίδιο πλαίσιο μέ
σα στο οποίο σημειώθηκε η σύλληψη και κρά
τησή τους, αυτό των οξυμένων αντιθέσεων και 
ανταγωνισμών στην περιοχή και των πολυεπί- 
πεδων παζαριών ανάμεσα στην Τουρκία, τις Η
ΠΑ, το ΝΑΤΟ και την ΕΕ, σε σημείωμά της γε
μάτο μεγαλοστομίες συνέχισε να διατυπώνει 
την καθησυχαστική ρητορική περί ενίσχυσης 
«της φιλίας, της καλής γειτονίας και της στα

θερότητας στην περιοχή» και περί «επανεκκί
νησης» των ελληνοτουρκικών σχέσεων, απο
δίδοντας μάλιστα τη θετική εξέλιξη της απε
λευθέρωσης, ούτε λίγο ούτε πολύ, στους χει
ρισμούς της και σε «κυβερνητικές επιλογές», 
όπως να κρατηθούν ανοιχτοί οι δίαυλοι επικοι
νωνίας με την Τουρκία, αλλά και να «διεθνοποι
ηθεί το ζήτημα» σε ΕΕ και ΝΑΤΟ, εξαίροντας τη 
συνεισφορά τους στην έκβαση της υπόθεσης.

Οι κυβερνητικοί κύκλοι υπογραμμίζουν ότι η 
Ελλάδα φρόντιζε σταθερά να υπάρχει υπόβα
θρο για επικοινωνία με την Τουρκία, με την κυ
βέρνηση να αποφεύγει την επιβολή κυρώσε
ων στη γειτονική χώρα το τελευταίο διάστημα 
και να στηρίζει την Αγκυρα κατά την απόπειρα 
του πραξικοπήματος, το 2016. Υπενθύμιζαν ε
πίσης τις τρεις επισκέψεις του πρωθυπουργού 
στην Τουρκία το 2015-16, αλλά και τις διαβου- 
λεύσεις σε επίπεδο ΥΠΕΞ για πλειάδα θεμά
των και την προώθηση του θέματος σε διεθνή 
και ευρωπαϊκά φόρα, ακόμη και την επίσκεψη

του Τούρκου Προέδρου Ρ. Τ. Ερ- 
ντογάν στην Ελλάδα, κρύβοντας 
εξόφθαλμα το γεγονός ότι η ε
πίσκεψη αυτή αποτέλεσε βήμα 
για την «αναβάθμιση» των πάγι
ων διεκδικήσεων της τουρκικής 
αστικής τάξης σε Αιγαίο και Θρά
κη, όπως έδειξε και η μετέπειτα 
κλιμάκωση της τουρκικής επιθε
τικότητας, μεταξύ άλλων και με 
την σύλληψη των δύο Ελλήνων 
στρατιωτικών.

Συνοψίζοντας την κυβερνητι
κή επιχειρηματολογία, ο υπουρ
γός Εξωτερικών Ν. Κοτζιάς, σε 
δήλωσή του στο «News24/7», ση
μείωσε ότι «η διπλωματία, η υ
πομονή, η νηφαλιότητα και όχι 
ο φανφαρισμός φέρνουν απο
τελέσματα».

Στο μεταξύ, ο αναπληρωτής υπουργός Εθνι
κής Αμυνας Φ. Κουβέλης, μιλώντας χτες στον 
«ΑΝΤΙ» και ερωτηθείς σχετικά με τη θέση του 
υπουργού Εθνικής Αμυνας Π. Κομμένου ότι η 
περιπέτεια των δύο Ελλήνων στρατιωτικών ήταν 
προσχεδιασμένη και ότι ουσιαστικά με εντολή 
Ερντογάν απήχθησαν, διαφοροποιήθηκε πλή
ρως λέγοντας: «Δεν έχω στοιχεία που να απο- 
δεικνύουν προσχεδιασμένη σύλληψη των δύο 
Ελλήνων στρατιωτικών».

Σειρά δηλώσεων για την απελευθέρωση έ
γιναν και από στελέχη της ΕΕ και των ΗΠΑ, 
στο φόντο της επιδείνωσης των σχέσεων ΗΠΑ 
- Τουρκίας, με αστικά επιτελεία, όπως και την 
κυβέρνηση, να περιγράφουν την απελευθέρω
ση ως «μήνυμα» προς τις ΗΠΑ και προσπάθεια 
σύσφιξης των σχέσεων με την ΕΕ.

Την απελευθέρωση των «2» χαιρέτισε ο πρό
εδρος της Κομισιόν Ζ. Κλ. Γιούνκερ, ο οποίος, 
αφού εξέφρασε την ικανοποίησή του, απευθύν
θηκε στην Τουρκία λέγοντας ότι «δεν έχει να 
φοβάται τίποτα από τους Ευρωπαίους γείτο- 
νές της. Τουναντίον, έχει μόνο να κερδίσει από 
μια σταθερή στρατηγική σχέση με την ΕΕ και 
τις συνθήκες καλής γειτονίας στην περιοχή».

Η εκπρόσωπος του Στέιτ Ντιπάρτμεντ, Χέδερ 
Νάουερτ, χαιρέτισε την επιστροφή των δύο Ελ
λήνων στρατιωτικών: «Χαιρετίζουμε την είδηση 
για την πολυαναμενόμενη επιστροφή στο σπίτι 
για τους Ελληνες στρατιωτικούς Δημήτρη Κού- 
κλατζη και Αγγελο Μητρετώδη. Συγχαρητήρια 
στον ελληνικό λαό και στο υπουργείο Εξωτε
ρικών της Ελλάδας», έγραψε στον προσωπικό 
της λογαριασμό στο «Twitter».

Στο ίδιο πνεύμα ήταν και ανάρτηση του Αμε
ρικανού πρέσβη Τζ. Πάιατ: «Συγχαίρω τους συ
ναδέλφους μου στο ελληνικό ΥΠΕ-».
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1  Σκάνδαλο και στη Γερµανία µε τα κλεμμένα
αντικαρκινικά από Ελλάδα

Πηγή: ΕΘΝΟΣ Σελ.: 15 Ημερομηνία
έκδοσης:

17-08-2018

Κυκλοφορία: 4750 Επιφάνεια: 717.72 cm² Αρθρογράφος:

Θέματα: ΥΓΕΙΑ_ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΥΠΟΠΤΑ ΓΙΑ ΘΑΝΑΤΟΥΣ ΤΑ ΣΚΕΥΑΣΜΑΤΑ

Σκάνδαλο και στη Γερμανία με 
τα κλεμμένα αντικαρκινικά απόχην Ελλάδα

MONTAG. 12. MARZ 2018

υγεία». Σύμφωνα με την Νιόιτσε Βέλε, 
εξάλλου, η εφημερίδα «Tagesspiegel» 
σχολίασε ότι το σκάνδαλο δεν αφορά 
μόνον το Βρανδεμβούργο, αλλά ολό
κληρη τη Γερμανία και θα πρέπει να 
υπάρξουν πολιτικές συνέπειες διότι το 
κράτος δεν προστάτεψε τους πολίτες 
του.
Στη χώρα μας, τώρα, τον περασμένο 
Μάιο η Διεύθυνση Οικονομικής Αστυ
νομίας ανακοίνωσε, ύστερα από πολυ
ετή έρευνα, 21 συλλήψεις ατόμων από 
το κύκλωμα που επί χρόνια έκλεβε και 
πουλούσε τα αντικαρκινικά στο εξωτε
ρικό.
Η κλοπή από τα νοσοκομεία γινόταν 
είτε μέσω εικονικών συνταγογραφήσε- 
ων με τη συνδρομή γιατρών του ΕΟΠ ΥΥ 
είτε μέσω υπεξαίρεσής τους από νοση
λευτικό προσωπικό των νοσοκομείων. 
Αξιωματικοί της Οικονομικής Αστυνο
μίας αποκάλυψαν ακόμα ότι πριν στα
λούν στο εξωτερικό, τα κλεμμένα αντι- 
καρκινικά φάρμακα φυλάσσονταν πάνω 
σε πάγο σε ένα ανθοπωλείο και σε ένα 
ιχθυοπωλείο στο Παγκράτι και στην 
Καλλιθέα.
Επίσης, με εντολή του υπουργείου Υγεί
ας οι αρμόδιες υγειονομικές Αρχές και 
ο ΕΟΦ θα αυστηροποιήσουν το σύστημα 
ελέγχου διακίνησης φαρμάκου. Στους 
ελέγχους διακίνησης των ακριβών φαρ
μάκων ειδικά των νοσοκομείων αναμέ
νεται να εμπλακούν και οι 113 νέοι 
«ράμπο» της υγείας που ετοιμάζεται να 
προσλάβει το υπουργείο ·

Μέλη του κυκλώματος οδηγούνται στον 
ανακριτή (αριστερά). Πλέον η «Bild» 
και άλλα γερμανικά Μέσα ερευνούν 
για «ουρές» του σκανδάλου σε κρατίδια 
της Γερμανίας

Σ
υντονισμένες έρευνες στην Ελλά
δα και τη Γερμανία, αλλά και αυ
στηροί έλεγχοι στη διακίνηση των 
ακριβών φαρμάκων στη χώρα μας, ανα

μένονται το επόμενο διάστημα, με αφορ
μή την υπόθεση με τα κλεμμένα αντι- 
καρκινικά φάρμακα από την Ελλάδα. 
Τα φάρμακα αυτά τα στερήθηκαν μεν 
Ελληνες ασθενείς, αλλά στη Γερμανία 
ταλάμβαναν καρκινοπαθείς, ορισμένοι 
από τους οποίους θεωρείται ότι κατέλη
ξαν επειδή ήταν αναποτελεσματικά κα
θώς δεν είχαν αποθηκευθεί σωστά. Το 
φαρμακευτικό αυτό σκάνδαλο έχει ξε
σπάσει στο κρατίδιο του Βρανδεμβούρ- 
γου, όπου, σύμφωνα και με πρόσφατα 
δημοσιεύματα της εφημερίδας «Bild», 
παρά τις προειδοποιήσεις της Ελλάδας 
για τον χαρακτήρα των συγκεκριμένων 
φαρμάκων, οι γερμανικές Αρχές δεν 
αντέδρασαν, μη λαμβάνοντας τα ανα
γκαία μέτρα.
Το θέμα έχει λάβει και σημαντικές πο
λιτικές διαστάσεις. Χαρακτηριστικά, όπως

μετέδωσε τον περασμένο μήνα το πολι
τικό μαγκαζίνο του δημόσιου γερμανι
κού ραδιοτηλεοπτικού δικτύου ARD, το 
υπουργείο Υγείας του κρατιδίου του 
Βρανδεμβούργου, το οποίο είναι αρμό
διο για την εποπτεία των φαρμακευτικών 
προϊόντων, έπεσε σε αντιφάσεις, καθώς 
γνώριζε από καιρό το πρόβλημα και δεν 
έκανε τίποτα για να το αντιμετωπίσει.

Τα κλεμμένα φάρμακα φέρεται να πα
ραδόθηκαν σε έντεκα γερμανικά κρατί
δια, μέσω της εταιρείας Lunapharm, η 
οποία εδρεύει στο Βρανδεμβούργο. 
Εκτιμάται ότι εντάσσονται στο πλαίσιο 
της υπόθεσης των ελληνικών αντικαρ- 
κινικών φαρμάκων, η οποία πρωτοαπο- 
καλύφθηκετο 2015, αν και συλλήψεις 
έγιναν εφέτος.

Οι ελληνικές Αρχές, σύμφωνα με τη 
«Bild», είχαν ενημερώσει από το 2016 
τη Γερμανία για τα επίμαχα φαρμακευ
τικά σκευάσματα, αλλά η τελευταία πα- 
ρέλειψε να προειδοποιήσει κλινικές, 
γιατρούς και ασθενείς.
Επιπλέον, ο εισαγγελέας του Πότσνταμ 
είχε διεξαγάγει τον Νοέμβριο του 2017 
έρευνα για κλεπταποδοχή και παραβί

αση του νόμου περί 
φαρμάκων στην εται
ρεία Lunapharm, μέσω 
της οποίας διακινού- 
νταν τα φάρμακα. Σε 
αυτά περιλαμβάνονταν 

και ευαίσθητα αντικαρκινικά φάρμακα 
που πρέπει να ψύχονται και να μεταφέ- 
ρονται με κατάλληλο τρόπο.
Η ελληνική Αστυνομία ανακοίνωσε σε 
σχετική συνέντευξη Τύπου στις αρχές 
Μάίου 2018 ότι «οι χώροι όπου κατα
σχέθηκαν τα φάρμακα ήταν ακατάλλη
λοι, με αποτέλεσμα τα φάρμακα αυτά 
να είναι επικίνδυνα για τη δημόσια

Σύμφωνα με την «Bild», παρά τκ 
προειδοποιήσεις από τη χώρα pas, 
οι γερμανικέ5 Αρχές δεν έλαβαν μέτρα
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1  Η «ΚΑΤΑΡΓΗΣΗ» ΤΟΥ ΚΕΕΛΠΝΟ ΑΠΟ ΤΟΝ ΠΟΛΑΚΗ
Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΟΣ ΤΥΠΟΣ Σελ.: 5 Ημερομηνία

έκδοσης:
17-08-2018

Κυκλοφορία: 6345 Επιφάνεια: 245.29 cm² Αρθρογράφος:

Θέματα: ΥΓΕΙΑ_ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Η «ΚΑΤΑΡΓΗΣΗ» ΤΟΥ ΚΕΕΛΠΝΟ ΑΠΟ ΤΟΝ ΠΟΑΑΚΗ

οιος θα ίο σκεφτόταν... Μέσα στο κατακαλό
καιρο που οι περισσότεροι απουσιάζουν από 

τα πόστα τους, η κυβέρνηση να θέτει και μάλιστα 
παραμονές Δεκαπενταύγουστου (!) σε δημόσια ηλε
κτρονική διαβούλευση το νομοσχέδιο που προβλέπει 
την κατάργηση του Κέντρου Ελέγχου Λοιμώξεων και 
Πρόληψης Νοσημάτων (ΚΕΕΛΠΝΟ), και την ίδρυση 
στη θέση του τού Εθνικού Οργανισμού Δημόσιας 
Υγείας. Ομως, το ΚΕΕΛΠΝΟ δεν είναι ένας απλός 
οργανισμός για να «περάσουν» έτσι τόσο αθόρυβα 
οι αλλαγές που προωθούνται. Είναι από τους μεγαλύ
τερους φορείς στην Ελλάδα που αποτέλεσε μάλιστα 
και πεδίο σφοδρής αντιπαράθεσης μεταξύ της κυβέρ
νησης και της αξιωματικής αντιπολίτευσης. Μέσα στην 
«καρδιά» του καλοκαιριού, λοιπόν, και το υπουργείο 
Υγείας δίνει διορία έως και στις 24 Αυγούστου (για 
την ακρίβεια... έως και τις 14:00 στις 24 Αυγούστου)

στους κοινωνικούς εταίρους και σε κάθε ενδιαφερόμε
νο να συμμετάσχει στη διαβούλευση, καταθέτοντας τις 
προτάσεις του. Πάντως, ο Ιατρικός Σύλλογος Αθηνών 
(ΙΣΑ) αντέδρασε και χθες ζήτησε από τον υπουργό 
Υγείας παράταση της δημόσιας διαβούλευσης «λόγω 
του σύντομου χρονικού διαστήματος» έως και τις 15 
του Σεπτέμβρη προκειμένου να καταθέσει τις απόψεις 
του. Σημειώνεται ότι στη θέση του ΚΕΕΛΠΝΟ ιδρύεται 
νέος φορέας με την επωνυμία Εθνικός Οργανισμός 
Δημόσιας Υγείας (ΕΟΔΥ), ενώ με το εν λόγω νομο
σχέδιο ιδρύεται και το Εθνικό Ινστιτούτο Νεοπλασιών. 
Σύμφωνα με τον υπουργό Υγείας Ανδρέα Ξανθό, «η 
πολυνομία που διέπει σήμερα τη λειτουργία του ΚΕ
ΕΛΠΝΟ, σε συνδυασμό με τη μη έκδοση μέχρι σήμερα, 
μέσω Προεδρικού Διατάγματος, εσωτερικού κανο
νισμού του Κέντρου, έχουν δημιουργήσει πλείστες 
δυσχέρειες στη λειτουργία του». Β. Ν.
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1  ΚΕΕΛΠΝΟ Αλλαγή ονομασίας και προσλήψεις
Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 1,5 Ημερομηνία

έκδοσης:
17-08-2018

Κυκλοφορία: 14860 Επιφάνεια: 261.67 cm² Αρθρογράφος:

Θέματα: ΥΓΕΙΑ_ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΚΕΕΛΠΝΟ

Αλλαγή ονομασίας 
και προσλήψεις
Πολιτική εκμετάλλευση με τη μεχο- 
νομασία ίου ΚΕΕΛΠΝΟ σε Εθνικό 
Οργανισμό Δημόσιας Υγείας επιχει
ρεί η κυβέρνηση. Μολονότι ο σκο
πός παραμένει ο ίδιος, ο φορέας 
τροποποιείται στα μέτρα του ΣΥΡΙ- 
ΖΑ. Επιπλέον, δημιουργείται νέο 
ίδρυμα για τις νεοπλασίες, με πολ
λές προσλήψεις. Σελ. 5
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1

Πολιτικά παιχνίδια με το ΚΕΕΛΠΝΟ
Στον μετασχηματισμό του Κέντρου 
Ελέγχου και Πρόληψης Νοσημά
των το οποίο αλλάζει ονομασία 
και νομικό καθεστώς, προχωρά 
το φθινόπωρο η ηγεσία του υπουρ
γείου Υγείας, η οποία επιχειρεί 
να θέσει μία σαφή διαχωριστική 
γραμμή της δικής της διακυβέρ
νησης από το «αμαρτωλό» παρελ
θόν του ΚΕΕΛΠΝΟ. Ο συγκεκρι
μένος οργανισμός έχει τεθεί στο 
στόχαστρο της κυβέρνησης, η 
οποία έχει χτίσει πάνω σε αυτόν 
σε μεγάλο βαθμό τη ρητορική της 
περί γιγάντωσης της διαφθοράς 
στη χώρα από τις προηγούμενες 
κυβερνήσεις.

Ειδικότερα, το υπουργείο Υγείας 
προτείνει τη δημιουργία Νομικού 
Προσώπου Δημοσίου Δικαίου με 
την επωνυμία Εθνικός Οργανι-

Αλλάζει ονομασία και 
νομικό καθεστώς, αλλά 
παραμένει το ίδιο - 

Νέο ίδρυμα για 
νεοπλασίες με πολλές 
προσλήφεις.

σμός Δημόσιας Υγείας (ΕΟΔΥ), το 
οποίο θα έχει τον ίδιο σκοπό και 
αρμοδιότητες με το ΚΕΕΛΠΝΟ 
(ΝΠΙΔ) που θα καταργηθεί. Σύμ
φωνα με το σχετικό σχέδιο νόμου 
που θα είναι σε δημόσια διαβού- 
λευση (www.opengov.gr) έως τις 
24/8/2018, στον σκοπό του ΕΟΔΥ 
περιλαμβάνονται η παρακολού
θηση και εκτίμηση της υγείας του

πληθυσμού, η επιδημιολογική κα
ταγραφή και εποπτεία των νοση
μάτων και η λήψη μέτρων πρό
ληψης και δράσεων προστασίας 
του πληθυσμού από κάθε είδους 
απειλές που προέρχονται από εξά- 
πλωση νοσημάτων ή καταστάσε
ων βλαπτικών για την υγεία (επι
δημίες, απελευθέρωση βιολογικών 
ή χημικών παραγόντων κ.ά.). Ο 
ΕΟΔΥ διοικείται από επταμελές 
Δ.Σ., επιχορηγείται ετησίως από 
το κράτος, αλλά και από ΟΤΑ και 
άλλους οργανισμούς, ενώ έχει 
έσοδα και από προγράμματα της 
Ε.Ε. Οι υπάλληλοι του ΚΕΕΛΠΝΟ 
θα καταταγούν σε οργανικές θέ
σεις του ΕΟΔΥ. Εφόσον ασκούν 
παράλληλα και ιδιωτικό έργο, θα 
πρέπει σε διάστημα δύο ετών να 
το διακόψουν.

Στο ίδιο σχέδιο νόμου προτεί- 
νεται και η ίδρυση ΝΠΙΔ με την 
ονομασία του Εθνικού Ινστιτούτου 
Νεοπλασιών (ΕΙΝΕ). Πρόκειται 
για ένα Ινστιτούτο με πληθώρα 
διευθύνσεων και τμημάτων, σκο
πός του οποίου είναι η εισήγηση 
εθνικής στρατηγικής για την πρό
ληψη, διάγνωση και θεραπεία των 
νεοπλασματικών νοσημάτων, κα
θώς και ο συντονισμός των σχε
τικών ενεργειών. Το ΕΙΝΕ έχει 
9μελές Δ.Σ., πρόεδρο και γενικό 
επιστημονικό διευθυντή, 1 Ιμελές 
επιστημονικό σημβούλιο και διαρ
θρώνεται σε τέσσερις διευθύνσεις, 
με είκοσι τμήματα, για τη στελέ- 
χωση των οποίων συστήνονται 
61 θέσεις πλήρους ή μερικής απα
σχόλησης.

ΠΕΝΝΥ ΜΠΟΥΛΟΥΤΖΑ


